
Protokół Nr XI/2025
z posiedzenia XI sesji Rady Miejskiej w Gostyninie IX Kadencji

z dnia 26 lutego 2025 roku.
 
 
Stan – 15

Obecni – 15

Lista obecności w załączeniu. Obrady rozpoczęto o godzinie 10:00, a zakończono o 
godzinie 11:50.

Do punktu 1

Otwarcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Witam  wszystkich  serdecznie.
Stwierdzam  według  listy  obecności,  że  obrady  będą  prawomocne,  Rada  jest  zdolna  do
podejmowania  uchwał.  Otwieram  XI  sesję  Rady  Miejskiej  IX  Kadencji.  Witam  Panią
Burmistrz  Agnieszkę Korajczyk -  Szyperską,  witam Panią Wiceburmistrz  Annę Wilińską,
witam  Panią  Skarbnik  Bożenę  Sokołowską,  witam  Panią  Zastępcę  Skarbnika  Panią
Magdalenę Kieplin, Witam Pana Adwokata Tomasza Stefaniaka, witam zaproszonych gości,
witam  Pana  Prezesa  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Pana  Łukasza
Lewińskiego, Witam Panią Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych Panią Izabelę Chmiel
vel  Chmielecką  Witam Panie  z  Biura  Rady,  witam obecne  media  i  wszystkich  widzów,
którzy nam towarzyszą za pomocą transmisji internetowej.
Proszę Państwa przechodzimy do punktu drugiego, czyli przyjęcia porządku obrad. 

Do punktu 2 

Uchwalenie zmian w porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna - Zgodnie z terminem statutowym 18
lutego  otrzymaliście  Państwo  na  skrzynki  mailowe  planowany  porządek  obrad,
natomiast w czasie następującym po tym terminie nastąpiła konieczność dodania do
porządku obrad kolejnego punktu  o treści „podjęcie uchwały w sprawie przekazania
do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie skargi na uchwałę Rady
Miejskiej w Gostyninie wraz z odpowiedzią na tą skargę” - proponuję dodać ten punkt
w porządku obrad pod pozycją 10. Reszta punktów nie podlegała tutaj już zmianom.

Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianą głosowano następująco:

Za -  12: Bryłka  Katarzyna,  Flejszer  Łukasz,  Klejna  Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus
Iwona, Nowogórski Kamil, Pieniążek Urszula, Pilichowicz Waldemar, Radzikowski Patryk,
Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski Stanisław. 



Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

(przybyła Radna Anna Florczak, Radny Czesław Jaśkiewicz i Radny 
Arkadiusz Szulczewski…)

Porządek sesji:

1. Otwarcie obrad.
2. Uchwalenie zmian w porządku obrad. 
3. Sprowadzanie międzysesyjne Burmistrza Miasta. 
4. Informacja  Prezesa  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego

w Gostyninie Sp. z o.o. o realizacji zadań statutowych w roku 2024. 
5. Informacja  Burmistrza  Miasta  o  realizacji  zadań związanych z  kształtowaniem

lokalnego rynku pracy w roku 2024.
6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zaktualizowanego  Programu  usuwania

wyrobów zawierających azbest z obiektów zlokalizowanych w mieście Gostyninie
w latach 2008-2032.

7. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2025.
8. Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  70/VIII/2024  Rady  Miejskiej

w  Gostyninie  z  dnia  30  grudnia  2024  roku  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej na lata 2025-2040.

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca Gostynina co do
zmiany nazwy ulicy.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  do  Wojewódzkiego  Sądu
Administracyjnego w Warszawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Gostyninie
Nr 78/VIII/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r. wraz z odpowiedzią na skargę. 

11. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Gostyninie.
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie obrad.

Do punktu 3 

Sprowadzanie międzysesyjne Burmistrza Miasta. 

Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska  -  Przedstawiła  sprawozdanie
międzysesyjne  za  okres  od  dnia  21  stycznia  2025  r.  do  dnia  17  lutego  2025  r. -  treść
sprawozdania stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej.     

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Artur  Szulwach - Chciałbym  zapytać  odnośnie
spadku, który otrzymaliśmy, czyli modernizacji Miejskiego Centrum Kultury. Kiedy zostaną
uruchomione te roboty projektowe dodatkowe, czy już wiadomo?                              
 
Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska  -  Na  ten  moment  mamy
przygotowaną taką wstępną wycenę z firmy, jest to na ten moment 240.000,00 zł. Natomiast
wiem, że jeszcze konieczne będą dodatkowe prace i firma pracuje nad ustaleniem kosztorysu



kolejnych  prac,  więc  myślę,  że  w przeciągu  dwóch tygodni  taką  informację  dostaniemy.
Prace,  jeżeli  to wszystko przebiegnie tak jak należy,  chociaż w tej  sytuacji  trudno o tym
mówić, to myślę, że jeszcze ze dwa miesiące na pewno te roboty potrwają.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Artur  Szulwach -  Czy  mamy  zapewnienia  z
Państwowej Straży Pożarnej, że to już jest koniec problemu, czy  problemy kolejne mogą
wyniknąć?

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska -  Ja się nie mogę wypowiadać za
Państwową Straż Pożarną, to wyjdzie pewnie w trakcie odbioru. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Artur Szulwach -  Czyli rozumiem, że 240.000,00 zł
to  jest  minimum,  które  musimy  dołożyć,  netto.  Czy  mamy  jakiś  pomysł  skąd  te  środki
zostaną przesunięte, bo rozumiem, że będziemy musieli je przesunąć?

Burmistrz  Miasta  Agnieszka Korajczyk -  Szyperska -  Na ten moment  już podjęliśmy
rozmowę  z  Panią  Skarbnik,  ale  pracujemy  nad  tym,  będziemy  się  zastanawiać  skąd  te
pieniądze zabrać. 

Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej  Artur  Szulwach -  I  najważniejsza  rzecz,  realny
termin odbioru, realny?

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Nie potrafię Panu odpowiedzieć na
to pytanie, z informacji, które uzyskałam od naczelnika, prace mogą potrwać, to wszystko
może potrwać około dwóch miesięcy. Ile potrwa procedura odbiorowa, czy wszystko będzie
zgodnie  z  oczekiwaniami  Państwowej  Straży  Pożarnej  i  przepisów  obowiązujących,  nie
potrafię  powiedzieć,  natomiast  naprawdę  wszystkim nam bardzo  zależy  na  tym,  żeby  to
w końcu zostało odebrane, zakończone, żebyśmy mogli się zająć naprawdę czymś już innym.

Radny Bartosz Walczak -  Przepraszam, takie  tylko pytanie,  jeśli  Pani Burmistrz będzie
potrafiła odpowiedzieć, czy wiemy, kto jest odpowiedzialny za te błędy, co powstają, tak, bo
jeśli  zostało  wszystko  wykonane  zgodnie  z  dokumentacją  projektową  i  tak  dalej,  teraz
pojawiają się błędy i to jest takie nawiązanie do pytania Pana Radnego Szulwacha odnośnie
tego, czy nie będzie następnych, jak to można powiedzieć, niespodzianek?

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Niespodzianki mają do siebie, że są
niespodziankami,  więc  poczekamy  co  wyjdzie  w  trakcie.  Natomiast  już  pomijając  żart,
sprawa  jest  bardzo  poważna,  ja  tylko  chcę,  żeby  ta  inwestycja  się  zakończyła,  żeby  ta
inwestycja została odebrana, a potem naprawdę usiądziemy i poważnie zastanowimy się kto
powinien  ponieść  konsekwencje  z  tego  tytułu,  bo  nie  dość,  że  są  terminy  znacznie
wydłużone, to i budżet tej inwestycji znacznie wzrósł.

Radny Bartosz  Walczak -  Tym bardziej,  że  inwestycja  jest  już  praktycznie  skończona,
a powstają elementy, które powinny być wykonane w dużo wcześniejszym etapie.

Radny Stanisław Wróblewski -  Pani Burmistrz, w sprawozdaniu złożyła Pani informację,
że  zlecono  rzeczoznawcy  majątkowemu  wykonanie  operatu  szacunkowego  na  wycenę
nieruchomości  działek   przy  skrzyżowaniu  Mickiewicza,  Bema,  Wiosenna  i  tam są  trzy
działki 2010/3, 2010/8 i 2015/3. Przeglądałem jak to wygląda w terenie i obawiam się, że tam
może być problem z dojazdem do jednej z działek 2005/5. Nie wiem czy ta dróżka, która



w tej chwili  jest  tam taka gliniasta,  czy ona jest planowana jako droga dojazdowa do tej
posesji  2005, czy to będzie później jakiś problem, czy to będzie droga wewnętrzna, czy to
będzie droga gminna, ta dojazdowa do tej posesji?

Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska  -   Ja  później  Panu  radnemu
odpowiem,  natomiast  tam  chodzi  o  powiększenie,  na  dodzielenie  działek  do  tych
nieruchomości, więc to jest ten temat.

Radny Stanisław Wróblewski - Czy tam zapewnimy dojazd do tej ostatniej działki? 

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska -  Tak, później Panu odpowiem. 

Radna Urszula Pieniążek - Chciałam jeszcze zapytać o ten MCK, kto jest tam inspektorem
nadzoru, bo inspektor chyba też odpowiada. 

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska -   Odpowiem Pani później, dopytam
i odpowiem.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Krysiak - O MCK - wiemy, że dodatkowe
prace  240.000,00  zł,  wiemy,  że  nie  jest  to  wina  wykonawcy,  czy  wykonawca  jakieś
dodatkowe odsetki z tytułu przedłużenia umowy będzie od nas żądał? 

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska -   Pan radny wywołuje wilka z lasu.
No na ten moment tego nie wiemy, natomiast mają takie prawo i pewnie jak w większości
samorządów, odsetki nie, ale waloryzacja i tak dalej, więc musimy się z tym liczyć też.

Do punktu 4 

Informacja  Prezesa  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego
w Gostyninie Sp. z o.o. o realizacji zadań statutowych w roku 2024. 

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Łukasz Lewiński -
Przedstawił informację o realizacji zadań statutowych w roku 2024 - treść informacji stanowi
załącznik do protokołu w wersji papierowej.

Radny Stanisław Wróblewski -  Panie Prezesie kilka takich pytań -  podał Pan informację,
że jest 51 pustostanów w tym 24 wyłączone z użytku, pozostałe 27 jeszcze jest, co z nimi
jest, jaki jest ich stan, czy one są do zamieszkania, co w ogóle się dzieje z tymi 27 lokalami?

Prezes  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Łukasz  Lewiński  -  To
znaczy  tak  -  częściowo  mieszkania  są  z  możliwością  do  zasiedlenia,  są  przedstawiane
propozycje, ale to już jest jak na podstawie skierowań. Część lokali nie do końca nadaje się
do zasiedlenia                       i one tak po prostu są, bo nie można ich wyłączyć, one zawsze w
ewidencji  będą,  tak  jak  mamy  sytuację  na  Nowej,  w  której  kilka  lat  temu  zakazano
użytkowania tych lokali,  natomiast  one fizycznie w ewidencji  cały czas są i  część lokali
znajduje się właśnie w tych budynkach, które są obecnie niezasiedlane jak 3 maja 12, jak
Dybanka 36.



Radny Stanisław Wróblewski -  Ale wśród tych 27, tak, bo w skali 24 są wyłączone, a 27
nic Pan nie wspomina, dlatego pytam o te 27?

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Łukasz Lewiński - O te 27,
to tak jak mówię to częściowo są do zasiedlenia, częściowo nie nadają się do zasiedlenia,
częściowo są wyłączone z użytkowania także nie można do nich kierować osób. 

Radny Stanisław Wróblewski -  Jadąc Czapskiego mijamy bloki spółdzielni mieszkaniowej,
ostatnia jest 12 i skręcamy w prawo taką drogą, która prowadzi do osiedla MTBS z lewej
strony, tam jest 12 i jeszcze jakieś kolejne -  na zjeździe z Czapskiego jest Znak D- 40, czyli
strefa zamieszkania, można parkować tylko i wyłącznie na miejscach wskazanych natomiast
tam wszyscy parkują  jak  chcą  i  jak  mogą,  dlaczego?  bo tam praktycznie  nie  ma miejsc
parkingowych,  tam  jest  teren  zielony,  wydaje  się,  że  można  byłoby  go  utwardzić
niekoniecznie betonowe zrobić,  ale  taką perforowaną kratą,  żeby ten przepływ wody tam
utrzymać.  Natomiast  w  tej  chwili  jakaś  kupa  piachu  leży  i  jakieś  jeszcze  elementy
budowlanym gdzieś tam coś się dzieje. Czy macie w planach urządzenie tym ludziom z tych
bloków   parkingu,  bo  oni  się  nie  mieszczą,  normalnie  się  nie  mieszczą,  a  praktycznie
zatrzymywanie się, tak na tym osiedlu, jak i na każdym innym w miejscu niewskazanym
przez  administratora,  to  jest  mandat,  co prawda tylko 100 złoty,  ale  to  jest  mandat.  Czy
planujecie  tam  uporządkować  ten  teren  pod  kątem  zrobienia  miejsc  parkingowych  z
prawdziwego zdarzenia i wyznaczenia ich, bo nie są wyznaczone. 

Prezes  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Łukasz  Lewiński  -  To
znaczy tak,  jeśli  chodzi  o  plan,  to  tam jest,  jeśli  chodzi  ogólnie  o grunty,  które  są  przy
Czapskiego 12 B i  C, bo tam status  tych gruntów jest  różny, tam są grunty należące  do
Miasta  Gostynina,  są  grunty  do  spółdzielni,  stąd  hałda  pisaku,  czy  materiały,  które
wykorzystuje spółdzielnia i jest grunt, który należy do spółki. Ten parking, o którym Pan
Radny mówi, częściowo znajduje się na terenie miasta, częściowo na terenie spółki. Powiem
szczerze, że do tej pory nie mieliśmy takich sygnałów, żeby tam był jakiś duży problem z
parkowaniem  i  nie  analizowaliśmy  możliwości  rozbudowania  natomiast  jeśli  są  takie
sygnały, przeanalizujemy tę sprawę                              i zobaczymy na ile jest możliwość
rozbudowy tego parkingu, ewentualnie w przyszłości pomyślimy o tym. 

Radny Stanisław Wróblewski -  Wszyscy stoją na terenach zielonych, a to jest już zupełnie
wykroczenie, nie tylko błędne parkowanie, dlatego bardzo proszę, może coś się uda. 

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Łukasz Lewiński - Możemy
to przeanalizować jak najbardziej, przy czym problem z  parkowaniem jest już wszędzie, na
każdym osiedlu niestety, samochodów przebywa, a działek się nie da rozciągnąć.

Radny Łukasz Flejszer - Panie Prezesie, czy na ulicy Targowej zarządzacie działką pod plac
zabaw, bo brakowało tam połowę ogrodzenia? Czy to zostało uzupełnione?

Prezes  Miejskiego  Towarzystwa Budownictwa Społecznego  Łukasz Lewiński  -  Teren
należy do Gminy Miasta Gostynina, my nim administrujemy, natomiast to ogrodzenie, które
tam było zostało już w tamtym roku zdemontowane,  dlatego, że ono było zdewastowane
i  tworzyło  zagrożenie  dla  użytkowników  tego  placu  zabaw  więc  tutaj  podjęto  decyzję
o  demontażu  całkowitym  tego,  bo  naprawy  przynosiły  rezultat  bardzo  krótki,  a  to
powodowało, że ktoś mógł sobie zrobić bardzo dużą krzywdę, za co też zarządca by później
ponosił odpowiedzialność.   



Radny Łukasz Flejszer - Czyli na tą chwilę są same słupki?

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Łukasz Lewiński - Tak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Konrad Krysiak - Chodzi o nową inwestycję - nie 
chcę mówić, że nie wierzę w możliwości Pana Prezesa, że uda się jak najszybciej sprzedać, 
znaleźć klientów na wszystkie mieszkania, ale jak jest spółka zabezpieczona w przypadku, 
gdy nie zostaną zbyte zakupione wszystkie mieszkania?

Prezes Miejskiego  Towarzystwa Budownictwa Społecznego Łukasz Lewiński -  Tak jak
tutaj  informowałem, spółka zaciągnęła kredyt obradowy, w tej  chwili  te lokale,  które już
sprzedaliśmy plus wysokość tego kredytu zapewniają pewne finansowanie także tutaj już jest,
a każde kolejne mieszkanie sprzedane powoduje, że ten kredyt będzie się zmniejszał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna - Ja tak tylko się pozwolę dopytać Panie
Prezesie,  bo tutaj rozwijając myśl Pana Radnego Wróblewskiego mówimy o tym, że mamy
27 lokali, które są niezamieszkałe, ale możliwe do zamieszkania i wśród nich część, która się,
jak to  Pan Prezes  ujął,   częściowo nie  nadaje -  czysto techniczne  pytanie,  czy skoro się
częściowo nie nadają, to nie powinny być przesunięte do tego zasobu, który się całkowicie
nie nadaje, z czego to po prostu wynika, bym chciał wiedzieć? 

Prezes  Miejskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Łukasz  Lewiński  -   Na
przykład  mamy sytuację  taką właśnie na ul  Nowej,  gdzie  budynek należy  do Wspólnoty
mieszkaniowej, mieliśmy lokale, które były tam kierowane jako lokale socjalne na poddaszu
natomiast po jednej z kontroli straży pożarnej zostały wyłączone z użytkowania natomiast te
lokale fizycznie w ewidencji  funkcjonują,  one dalej są mając swój udział we wspólnocie,
żeby je wyeliminować, to trzeba by podjąć takie środki, które zmienią udziały, przeliczą na
nowo nieruchomości, inwentaryzację budynków i zgody wszystkich właścicieli na podjęcie
takich działań.  

Radny  Bartosz  Walczak  -  To  jeszcze  takie  właśnie  dopytanie  do  tego,  co  Pan
Przewodniczący mówił, a czy te budynki, mieszkania, lokale są możliwe, ja wiem, że to jest
inwestycja, ale czy one są możliwe do przywrócenia, żeby były możliwe do zamieszkania,
czy też do sprzedaży, wynajmu?

Prezes  Miejskiego  Towarzystwa Budownictwa Społecznego Łukasz Lewiński  -   Tutaj
trudno  jest  odpowiedzieć.  Trzeba  byłoby  opracować  dokumentację  techniczną  i  dopiero
projektant  z  odpowiednimi  uprawnieniami  stwierdziłby  jaka  przebudowa wchodzi  w grę,
jakie są to koszty i czy ogólnie by się opłacało tego podejmować. 

Radna  Anna  Florczak  -   Ja  mam  pytanie,  może  nie  do  Pana  Prezesa,  tylko  do  Pani
Burmistrz, jaka jest kolejka rodzin oczekujących na mieszkania socjalne, czy też komunalne?
Bo wiem, że  lista zawsze była rozległa, a teraz jak wygląda sytuacja? Czy dużo rodzin jest,
stara się o te mieszkania, czy już są wszyscy zabezpieczeni?

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Nie, nie wszyscy są zabezpieczeni,
kolejka jest duża, ale pozwoli Pani, że odpowiemy w sprawach różnych, dobrze? Zaraz to
ustalimy.



Radny  Łukasz  Flejszer  -  Czy  Pan  Prezes  przewiduje  jaki  to  będzie  łączny  zysk  z  tej
inwestycji Osiedla pod Klonami dla spółki? 

Prezes Miejskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Łukasz Lewiński -  Powiem
szczerze, że musiałbym poinformować później. Mamy założenia, natomiast na tą chwilę nie
dysponuję tą kwotą, nie chce wprowadzić w błąd.  

Do punktu 5

Informacja  Burmistrza Miasta o realizacji  zadań związanych z  kształtowaniem lokalnego
rynku pracy w roku 2024.

Zastępca  Burmistrza  Anna  Wilińska  - Przedstawiła  informację  o  realizacji  zadań
związanych z kształtowaniem lokalnego rynku pracy w roku 2024 - treść informacji stanowi
załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  To  jeszcze  oczywiście  podkreślę
w  sprawach  różnych,  że  otrzymaliście  również  Państwo  na  skrzynki  mailowe  podobną
informację z Powiatowego Urzędu Pracy. 

Radny Łukasz Flejszer - Jaka była stopa bezrobocia w 2024 roku? 

Zastępca Burmistrza Anna Wilińska - Jest w sprawozdaniu z Powiatowego Urzędu Pracy.  

Radny Czesław Jaśkiewicz - Chciałem zapytać Pani Wiceburmistrzu, czy przyszły już do
urzędu środki z PFRON?

 Zastępca Burmistrza Anna Wilińska - Myślę, że w tej chwili tak, już są. 

Do punktu 6 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zaktualizowanego  Programu  usuwania  wyrobów
zawierających azbest z obiektów zlokalizowanych w mieście Gostyninie w latach 2008-2032.

Opinia komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna. 
 

Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych  Izabela Chmiel vel Chmielecka - Szanowni
Państwo,  projekt  przedmiotowej  uchwały  został  przygotowany  w  związku  z  potrzebą
zaktualizowania zbiorczego wykazu obiektów w których azbest występuje na terenie Miasta
Gostynina. W roku bieżącym do Urzędu Miasta Gostynina wpłynęło blisko 100 formularzy
od właścicieli nieruchomości, obejmujących informacje o wyrobach zawierających azbest za
rok poprzedni.  Wśród tych formularzy  48,  to  były informacje  właścicieli  nieruchomości,
którzy zgłosili obiekty po raz pierwszy, one dotychczas nie były objęte tym programem. W
związku  z  tym,  żeby  móc  przede  wszystkim  ubiegać  się  o  dofinansowanie  na
unieszkodliwianie  wyrobów  azbestowych,  warunkiem  jest  objęcie  nieruchomości
inwentaryzacją  gminną,  czyli  naszym  programem  usuwania  wyrobów  azbestowych.  W
związku z tym przygotowany został projekt przedmiotowej uchwały. W roku bieżącym, tak
jak już wspomniała Pani Burmistrz                  w swoim sprawozdaniu został złożony wniosek



o dofinansowanie,  zostały również objęte  nim nieruchomości,  które tą  informację  do nas
składały, a w programie ich nie było. Wniosek obejmuje 42 nieruchomości na ponad 70 ton
wyrobów  azbestowych  do  unieszkodliwienia.  Wniosek  został  złożony  na  50.547,00  zł,
maksymalna kwota dofinansowania                    50.000,00 zł, czyli te 100%, przy załażeniu,
że te środki otrzymamy wkładem gminy będzie kwota 547 złoty. Dokonaliśmy przeliczeń
wyrobów azbestowych - masy, ilości, poziomu realizacji tego programu. Na chwilę obecną
jest  to na poziomie 31% jest  to spadek podłóg roku poprzedniego z uwagi na fakt,  że w
ubiegłym roku unieszkodliwiania wyrobów  azbestowych na terenie miasta nie było, nowe
nieruchomości  doszły  w związku z  tym niestety  jest  ta  tendencja  spadkowa.  Na komisji
zgłaszałam autopoprawki związane z tymi przeliczeniami,                                                    w
związku z powyższym wnoszę o podjęcie uchwały z autopoprawkami.

Radny  Stanisław  Wróblewski  -  Proszę  Państwa,  dyskusja  na  Komisji  Bezpieczeństwa
i Porządku Publicznego była bardzo obszerna. Cieszę się, że z Panią Naczelnik doszliśmy do
wniosku takiego, że ten program, który jest w tej chwili obowiązuje już od wielu, wielu lat,
jest do jednego miejsca nadaje się, to znaczy do wyrzucenia, a Pani Naczelnik zobowiązała
się, że na przyszły rok będzie nowy, piękny i nie tak bardzo obszerny. Proszę Państwa, ale też
trzeba mieć świadomość, nie wiem, kto zaglądał do tego programu, on ma 118 stron, kto lubi
czytać taki program? Szukałem programów podobnych w dużych miastach w Polsce, mają po
20, 30, 50 stron, to może nie liczba strony jest najistotniejsza, ale skuteczność tego programu,
a tak jak Pani Naczelnik tu przed chwilą powiedziała, ta skuteczność jest taka sobie. Program
likwidacji azbestu obejmuje lata 2008 do 2032 - 24 lata, minęło już 16, a więc 2/3 okresu jest
poza nami. Nie będę tu rozwodził się na temat szkodliwości tego azbestu, bo to każdy może
sobie doczytać na stronach medycznych jak to jest groźne, w każdym razie już od wielu lat
nie  stosuje  się  tych  wyrobów  azbestowych,   a  w  naszym  mieście  ta  liczba  obiektów
zawierających azbest  jest  powiem w skrócie ogromna.  Pani Naczelnik  tu powiedziała,  że
media chyba zmobilizowały społeczeństwo gostynińskie i te strachy, które leciały od rana do
wieczora                         w telewizji, że 31 stycznia jest to taka data graniczna, do której
każdy obywatel  powinien  składać  informacje  o obiektach,  które  zajmuje,  które  zawierają
azbest  i stało się to, co się  stało, że tych obiektów jeszcze liczba wzrosła. Dla zobrazowania
kilka liczb tylko podam, bo  i tak wiem, że za chwilę uciekną, ale startowaliśmy w roku 2008,
mając na stanie 332 obiekty. To nie jest do końca prawdą, tylko tyle było zinwentaryzowane,
czyli 332, teraz jest 398, czyli przybyło o ponad 60 na stanie zinwentaryzowanych obiektów.
Te powierzchnie ogromne są, ale masa, którą Pani Naczelnik też wskazywała, zaczynaliśmy,
było niespełna 600 mg, bo tak oficjalnie ta jednostka się nazywa, było niespełna 600, teraz
jest 850, czyli jest bardzo, bardzo dużo tego azbestu. Dotychczas udało nam się około 1/3
substancji zutylizować przez te 24 lata, czyli coś tam przybywało, tak wyglądało to jakaś
głupota, kto wypowiada, że jest więcej niż było, a mimo wszystko ubyło, bo to są te ruchy
takie  -  wzrasta liczba  obiektów,  wzrasta  masa  i  jest  coś  utylizowanego.  A  więc  1/3
zutylizowaliśmy. Najgorsze dwa lata, które w historii Gostynina od 2008 pojawiły się, to w
roku 2017 i w minionym roku 2024 zutylizowano                                0 obiektów i 0
kilogramów - to jest takie niepokojące, musimy coś z tym fantem zrobić, żeby była szansa
przynajmniej częściowo zutylizować ten materiał. Mądrzy tego świata mówią, że to nie 8 lat,
a  50  lat  jeszcze  ten  azbest  będzie  funkcjonował.  Mamy  też  azbest  w  wodociągach,
rurociągach, nie wiem jak tam nazwać te obiekty, ale te nie są groźne, to co jest pod ziemią
nie jest groźne, groźne jest to co jest nad ziemią, bo przy wietrze, przy jakichkolwiek ruchach
kruszy się ten azbest i my to wszystko wdychamy i jest niedobrze. Tak jak Pani Naczelnik
powiedziała,  wniosek został  złożony o dofinansowanie,  powiem jeszcze,  że od 31 marca
wznawiany jest nabór do nowej osłony programu Czyste Powietrze i tam też będą środki na
utylizację  azbestu.  Poza  tym jest  w tym programie  taki  zapis,  czy  nawet  nie  programie,



w którymś z rozporządzeń, taki zapis, który mówi, że jeżeli na dachu jest eternit, to żaden
wniosek o  dofinansowanie  kopciuchów tak  zwanych  nie  będzie  rozpatrzony  pozytywnie,
czyli  to  też jest  jakiś  tak dodatkowy argument.  Proszę Państwa,  co jest  najgorsze w tym
całym programie, że pieniądze na utylizację azbestu, na rozebranie i wywiezienie do tej pory
znajdowało  się  i  mam  nadzieję,  że  one  będą,  natomiast  zdjęcie  dachu  to  nie  koniec
inwestycji, to trzeba założyć nowy dach i tu ludzie z tym się borykają, bo to są wydatki rzędu
kilkudziesięciu tysięcy złotych na byle jaki daszek. Również w substancjach jednej z naszych
jednostek jest budynek 45 m², gdzie eternit  zalega, jest to stacja uzdatniania wody, warto
byłoby, żeby już nasz obiekt pozbył się tego eternitu, żebyśmy mogli troszeczkę odważniej
mówić. Proszę Państwa, mamy dwie firmy na naszym terenie, bo Bierzewice to prawie jak
Gostynin, które zajmują się sprzątaniem tego azbestu.  Mamy firmę pod Sierpcem, jedyną
działającą na całym Mazowszu, gdzie można wywieźć ten eternit, tylko wywózkę mogą robić
te firmy przygotowane, nie samodzielnie, tego robić nie wolno, więc nie mamy tutaj jakiejś
pustyni pomocowej, warto byłoby, żeby ten eternit jak tak Państwo siedzicie z tamtej strony,
to najbliższy eternit tu przez okno widać na tym daszku, tuż obok jest eternit pięknie trujący
nas,  tu  wszystkich,  cały  Urząd  Miasta.  Uważam,  że  program ten,  który  Pani  Naczelnik
obiecała będzie na tyle dobry, że będzie on po pierwsze skuteczny, po drugie skuteczny i po
trzecie skuteczny.

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Florczak Anna, Czesław Jaśkiewicz,  Klejna
Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,
Pilichowicz  Waldemar,  Radzikowski  Patryk,  Szulczewski  Arkadiusz,  Szulwach  Artur,
Walczak Bartosz, 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 1: Wróblewski Stanisław.  

Uchwała  Nr  86/XI/2025  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej. 

Do punktu 7 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2025.

Opinia komisji:
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Przedstawiła uchwałę wraz z uzasadnieniem - treść
uchwały i uzasadnienia stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Radny Stanisław Wróblewski -  Proszę Państwa, nie będę się pastwił nad pierwszą stroną
uchwały, bo jesteśmy po rozmowach, wszystko to, co wydedukowaliśmy, zostało zmienione
na odwrót, a więc nie ma sensu dalsza taka dyskusja, zresztą to Pan Przewodniczący kiedyś
zauważył,  natomiast  takie  pytania  związane  już z  merytorycznymi wydatkami  -  W tabeli
pierwszej dochody, kolumna przed zmianą w kilku momentach różni się od kolumny stan



dochodów bieżących na 21 stycznia, czyli wtedy kiedy była poprzednia sesja - rozumiem, że
te różnice wynikają z tego, że zmiany zostały wykonane zarządzeniem Pani Burmistrz, ale
zastanawia mnie jak to się stało, że w dziale 855 rozdział 85595 pojawia się ni z gruszki
z  pietruszki  paragraf   2100  i  najpierw  kwota  5.600,00  zł  z  groszami  pojawia  się  w
zarządzeniu, a teraz taka sama kwota po raz drugi pojawia się w uchwale. Dlaczego to nie
jest  tak  samo  traktowane?  Jeżeli  jedna  kwota  wpływu  była  zarządzeniem  Burmistrza
wpisywana, dlaczego teraz wpisujemy to do uchwały? To tak się kłóci niejednolite podejście
do tej sprawy. Te różnice między stanem na 21 stycznia, a stanem na dzisiejszy dzień, czyli
w porównaniu do projektu jest również i wydatkach wielokrotnie w dziale 750, w dziale 801,
w rozdziale 85219,                w dziale 855 i w dziale 995, tutaj te kwoty się tak różnią. No
niestety  wszystko  to  jest  tak  poza  naszą  wiedzą,  bo  kto  z  nas  zagląda  do  zarządzeń
Burmistrza, na pewno powiecie Państwo, że nasza wina, że nie zaglądamy, ale nie wiem czy
nie warto byłoby informować o takich zmianach. Mam jeszcze pytania dotyczące kwot, które
pojawiają się w uzasadnieniu. I tak,                    w uzasadnieniu w punkcie drugim, w ust. 2
pkt 1 w rozdziale 75023 zwiększa się wydatki                             o kwotę prawie 95.000,00 zł.
- nie wiem na co, nie usłyszałem tego w wyjaśnieniu i nie doszukałem się. Teraz w rozdziale
85219 zwiększa się kwotę na wynagrodzenie osobowe pracowników  o 267.000,00 zł., co
będzie z tymi pieniędzmi robione, co z tego wzrostu wynika? W rozdziale 85516 zwiększa
się wynagrodzenia osobowe o 312.000,00 zł.,  czy to mam rozumieć, że wszyscy pracownicy
dostaną tak znaczące podwyżki, jeśli to są wzrosty wydatków w setkach tysięcy wskazywane.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Jeżeli chodzi o rozdział 75023, to w rozdziale, albo
nie, najpierw opowiem te pierwsze kwoty - tak jak jest  zapisane,  otrzymaliśmy środki na
realizację  rządowego  programu  dofinansowania  wynagrodzeń  pracowników  jednostek
organizacyjnych pomocy społecznej w postaci dodatku motywacyjnego na lata 2024-2025.
Od ubiegłego roku ten program już funkcjonuje i  każdy uprawniony pracownik MOPS-u
z mocy ustawy otrzymuje co miesiąc 1000 złotych takiego dodatku i dotyczy to również
w rozdziale 85516 również opiekunowie, zatrudnieni w samorządowych jednostkach opieki
nad dziećmi do lat 3, również 1000 zł miesięcznie otrzymują i to są środki na 2025 rok, które
przyszły,  decyzja  przyszła  tak  jak  jest  wskazane w miesiącu  lutym.  To nie  są  podwyżki
z budżetu, tylko to są podwyżki od rządu. A jeżeli chodzi o rozdział 75023, właśnie w tym
rozdziale 85516 pod literą C jest jeszcze objaśnienie, że z tej kwoty z dotacji zwiększa się
o 100.825,20 zł z dotacji,  a zmniejsza się środki własne, ponieważ w Klubie Dziecięcym
Uśmiech Malucha, te środki zostały już zabezpieczone przy projekcie budżetu. W związku
z powyższym te środki przenosimy do administracji na zakup usług pozostałych w kwocie
94.910,65 zł  i  w rozdziale  915 5914,55 zł  zwiększa  zakup usług  pozostałych,  a  ten  jest
związany z przeniesieniem opraw z pod Bimergu na ulicę Kutnowską.

Radny Stanisław Wróblewski -  Nie usłyszałem jeszcze odpowiedzi na pytanie dotyczące
paragrafu 2100 w rozdziale 85595, bo to się pojawia i znika nie było dotychczas nagle się
pojawił  tym  bardziej,  że  raz  pojawił  się  w  zarządzeniu  Burmistrza,  a  teraz  pojawia  się
w zmianie uchwały, taka sama kwota dwukrotnie pojawia się, dlaczego nie jest to traktowane
tak samo?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - W zarządzeniu to było za miesiąc styczeń, a teraz
jest za miesiąc luty taka kwota, to też są środki, które przychodzą z funduszu pomocy. 

Radny Stanisław Wróblewski - Ale dlaczego nie tak samo traktujemy? Skoro w styczniu
można  było  zarządzeniem  Burmistrza  wprowadzić,  dlaczego  teraz  nie  wprowadzamy
zarządzeniem Burmistrza? 



Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Ale nie widzę tu jakiejś dużej różnicy, jest uchwała,
ta  kwota  wynika  z  kwoty,  która  do  nas  wpłynęła,  to  nie  jest  kwota  z  sufitu,  za
przeproszeniem, tylko na podstawie dokumentu i taka kwota bądź podobna, w zależności jak
ustalił Urząd Wojewódzki, przekazuje do nas co miesiąc.

Radny Stanisław Wróblewski -  Czyli dlaczego traktujemy ją raz zarządzeniem, a drugim
razem uchwałą? O to pytam, bo o kwotę nie pytam, wiem 5617,00 złotych.

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Żeby  wcześniej  wypłacić,  zarządzenie  będzie
ostatniego,  a  tu  chodzi  o  wcześniejszą  akurat  w  tym  wypadku  wypłatę  ludziom  tych
zasiłków.

Radny Stanisław Wróblewski -  Nie jest to dla mnie wystarczające.  

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Zmiany  budżetu  można  robić  i  uchwałą
i zarządzeniem Burmistrza, ta akurat została wzięta do uchwały, nie jest to uchybienie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Ja  proponuję,  żebyśmy  zgodnie
z  wzorcami,  które  stosowaliśmy wcześniej,  jako,  że  zostało  to  bardzo obficie  omówione
uznaję, że została uchwała już Państwu zaprezentowana.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za - 14: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Florczak Anna, Czesław Jaśkiewicz, Klejna
Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,
Pilichowicz  Waldemar,  Radzikowski  Patryk,  Szulczewski  Arkadiusz,  Szulwach  Artur,
Walczak Bartosz.

Przeciw - 1: Wróblewski Stanisław.  

Wstrzymało się – 0 

Uchwała  Nr  87/XI/2025  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej. 

Do punktu 8 

Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  70/VIII/2024  Rady  Miejskiej
w Gostyninie z dnia 30 grudnia 2024 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2025-2040.

Opinia komisji:
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Przedstawiła uchwałę wraz z uzasadnieniem - treść
uchwały i uzasadnienia stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   



Za - 15: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Florczak Anna, Czesław Jaśkiewicz, Klejna
Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,
Pilichowicz  Waldemar,  Radzikowski  Patryk,  Szulczewski  Arkadiusz,  Szulwach  Artur,
Walczak Bartosz, Wróblewski Stanisław.  

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0 

Uchwała  Nr  88/XI/2025  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej. 

Do punktu 9 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  mieszkańca  Gostynina  co  do  zmiany
nazwy ulicy.

Przewodniczący  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Bartosz  Walczak  -  Szanowni
Państwo, doręczony wniosek 20 stycznia, z dnia 18 stycznia - mieszkaniec Gminy Miasta
Gostynina wniósł o zmianę nazwy ulicy 18 stycznia w Gostyninie. Wniosek ten uzupełnił
swoim pismem z dnia 20 stycznia 2025 roku. Wnioskodawca w swoim wniosku wskazał to,
aby nazwa ulicy została zmieniona, wskazywał wiele rysów historycznych, przedstawił wiele
informacji,  natomiast  komisja  podjęła  decyzję,  aby  uznać  ten  wniosek  za  niezasadny  ze
względów po prostu czysto finansowych, ponieważ zmiana nazwy ulicy nawet w niewielkim
stopniu dotyczy wielkich nakładów finansowych. 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za  -  13:  Bryłka  Katarzyna,  Flejszer   Łukasz,  Florczak  Anna,  Klejna  Krzysztof,  Krysiak
Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,  Pilichowicz  Waldemar,
Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski Stanisław.  

Przeciw - 2: Czesław Jaśkiewicz, Radzikowski Patryk.

Wstrzymało się – 0: 

Uchwała  Nr  89/XI/2025  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej. 

Do punktu 10 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego
w  Warszawie  skargi  na  uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Gostyninie  Nr  78/VIII/2024  z  dnia
30 grudnia 2024 r. wraz z odpowiedzią na skargę. 



Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Tutaj  może  bym  poprosił  o  dwa
słówka  wyjaśnienia,  czemu  w  takim  trybie  się  to  odbywa  Pana  Mecenasa  Tomasza
Stefaniaka. 

Adwokat Tomasz Stefaniak - Po prostu na tą naszą poprzednią uchwałę na którą wniesiono
skargę, tak naprawdę nie przysługuje środek odwoławczy. Z tym, że zgodnie z przepisami
o postępowaniu przed sądami administracyjnymi to nie Rada Miejska jest do stwierdzenia tej
niedopuszczalności  i  do  odrzucenia  skargi  właściwa,  dlatego  trzeba  tą  skargę
zgodnie  z  procedurą  na  podstawie  art.  54  ustawy  o  postępowaniu  przed  sądami
administracyjnymi  do  sądu  przekazać.  Myślę,  że  jedynym  możliwym  rozstrzygnięciem
będzie wydanie postanowienia o odrzuceniu tej skargi. 

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Poproszę może Przewodniczącego
Rady,  albo Przewodniczącego Komisji,  żeby Panowie nakreślili  o jaką skargę chodzi,  bo
może nie wszyscy wiedzą czego ta skarga dotyczyła.

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna - Więc jest to jakby powrót do skargi,
którą  rozpatrywaliśmy  na  poprzedniej  sesji  tutaj  mieszkańca,  która  dotyczyła,  nazwę  to
oględnie Mażoretek i plakatów, czyli  to jest powrót do tej skargi, którą żeśmy rozpatrywali
w miesiącu  grudniu  i  na   podjętą  przez  nas  decyzję,  czy  sposób rozpatrzenia  tej  skargi,
skarżący  próbuje  za  pomocą  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w  Warszawie
uzyskać jakąś dla siebie pozytywną opinię, także to chodzi o tę skargę. 

Przewodniczący Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji  Bartosz Walczak - Jak mógłbym
jeszcze uzupełnić, to w tej skardze chodziło przede wszystkim też o to, że nieterminowość
tych plakatów, że wiszą zbyt długo oraz jakby to powiedzieć, zawierają niegrzeczne treści dla
mieszkańców naszego miasta, w szczególności dla Katolików.

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna  odczytał treść uchwały.

Za podjęciem powyższej uchwały głosowano następująco:   

Za - 13: Bryłka Katarzyna,  Flejszer   Łukasz,  Klejna  Krzysztof,  Krysiak  Konrad, Markus
Iwona, Nowogórski Kamil, Pieniążek Urszula, Pilichowicz Waldemar, Radzikowski Patryk,
Szulczewski Arkadiusz, Szulwach Artur, Walczak Bartosz, Wróblewski Stanisław.  

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 2: Florczak Anna, Czesław Jaśkiewicz.

Uchwała  Nr  90/XI/2025  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej. 

Do punktu 11

Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Gostyninie.



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna -  Tutaj oczywiście tradycyjnie drogą
mailową  otrzymaliście  Państwo  na  skrzynki  mailowe  do  zapoznania  protokół  dwie  sesje
wstecz. Czy ktoś z Państwa ma życzenie wnieść tutaj uwagi do tego protokołu?

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu głosowano następująco:

Za - 15: Bryłka Katarzyna, Flejszer  Łukasz, Florczak Anna, Czesław Jaśkiewicz, Klejna
Krzysztof,  Krysiak  Konrad,  Markus  Iwona,  Nowogórski  Kamil,  Pieniążek  Urszula,
Pilichowicz  Waldemar,  Radzikowski  Patryk,  Szulczewski  Arkadiusz,  Szulwach  Artur,
Walczak Bartosz, Wróblewski Stanisław.  

Przeciw - 0

Wstrzymało się – 0 

Protokół z IX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Do punktu 12

Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna -  Otrzymaliście Państwo na skrzynki
mailowe  informację  z  Powiatowego  Urzędu  Pracy.  Jest  to  informacja  o  realizacji  zadań
z  zakresu  promocji,  zatrudnienia  i  łagodzenia  skutków  bezrobocia  oraz  aktywizacji
zawodowej,  między innymi jest  tam informacja,  o którą pytał  Pan Radny odnośnie stopy
bezrobocia,  która  w  powiecie  gostynińskim  wynosiła  w  zeszłym  roku  11,2%,  natomiast
szczegółowe informacje  macie Państwo na skrzynkach mailowych.  Do Przewodniczącego
Rady  Miejskiej,  jak  i  do  wszystkich  Przewodniczących  Komisji  Stałych  Rady  Miejskiej
zostało skierowane pismo z Gostynińskiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej  w sprawie podjęcia
inicjatywy uchwałodawczej,  oczywiście  zgodnie  z  tą  procedurą  na  komisjach,  na  radach
wszystkich komisji też ta informacja, czy ten wniosek zostanie Państwu przedstawiony. Jest
on również do wglądu w Biurze Rady Miejskiej także każdy radny może się z tym zapoznać
chociaż  tak jak mówię to  wszystko też będzie również podczas obrad kolejnych komisji,
przedmiotem tychże właśnie obrad. I chciałbym dodać jeszcze jedną informację od siebie
bardzo  moim  zdaniem  istotną  -  proszę  Państwa,  prośba  jest  moja  o  to,  żebyście  jako
reprezentanci swoich okręgów, znający te okręgi, znający potrzeby tych okręgów, znający
mieszkańców  tych  okręgów  w  miarę  swoich  możliwości  uczulili  mieszkańców,  czy
poinformowali ich o tym, że realizujemy nałożony obowiązek na nas, czyli przystąpiliśmy do
sporządzenia  planu  ogólnego  zagospodarowania  przestrzennego  Miasta  Gostynia.  Ten
obowiązek, że tak powiem, już znalazł swoje ujście w uchwale z marca poprzedniego roku,
czyli jeszcze był podjęty przez Radę Miejską VIII kadencji  i teraz proszę Państwa, żebyśmy
to mieszkańcom bardzo jasno wyjaśnili, że to co w tym planie zostanie zawarte ma realny
wpływ na to do czego oni                           w przyszłości będą mogli te swoje działki
wykorzystywać,  warto  żeby  nie  zostawili  tego  samego  w  sobie  tylko  żeby  faktycznie
zainteresowali  się  tym  tematem.  Tutaj  bardzo  dokładnie  jest  ten  plan  omówiony  i
przedstawiony na stronach Urzędu Miasta,  zresztą  też  za pomocą fanpage 'u,  za  pomocą
artykułów w lokalnych portalach, ten temat był podnoszony, każdy mieszkaniec jest w stanie,
że  tak  powiem,  do tego bardzo łatwo dotrzeć,  tylko  właśnie  jest  taka  prośba,  żeby tutaj



mieszkańcy wiedzieli, że coś takiego jest  tworzone i oczywiście mieszkańcy mają prawo do
tego planu za pomocą wniosku, który znajdą na stronie, wnosić swoje uwagi. Te wnioski
można składać i za pomocą platformy ePUAP, za pomocą drogi mailowej, bez konieczności
umieszczenia podpisu elektronicznego i osobiście w urzędzie i listownie. Chodzi po prostu o
to, żeby żaden z mieszkańców nie poczuł się mówiąc najogólniej pominięty, bo są to decyzje,
które mają   wpływ na  finanse tych ludzi,  prawda,  ponieważ są to  zawsze jakieś  środki
zainwestowane  w  nieruchomości,  więc  te  nieruchomości  niezabudowane,  które  właśnie
podlegają  pod  plan  ogólny,  prosiłbym,  żebyście  Państwo  to  mieszkańcom  jak  najszerzej
przedstawiali, bo jest to rzecz bardzo ważna. Jeżeli ja się nie wyraziłem może do końca jasno,
to odsyłam jeszcze do publikacji,  czy na fanpage 'u Urzędu Miasta,  czy w artykułach na
lokalnych portalach jest to dokładnie umówione, natomiast tylko chciałem podkreślić wagę
tego planu ogólnego dla wszystkich.

Radna Iwona Markus - Pani Burmistrz, ja bym chciała w imieniu własnym i mieszkańców
bardzo serdecznie  podziękować  jeszcze  raz  za  opracowanie  projektu  parkingu przy  ulicy
3 Maja. W związku z tym chciałabym jeszcze zapytać, bo mieszkańcy mnie również o to
pytają, co stanie się z trzema garażami, które są zamieszczone na tym parkingu? 

Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska  - W  ostatnich  tygodniach
podpisaliśmy  umowę  z  firmą  HOLBUD  na  opracowanie  dokumentacji  projektowo-
kosztorysowej budowy parkingu przy 3 maja. Tam na tym terenie są trzy komórki takie, trzy
garaże  -  z  najemcami  jest  zawarta  umowa,  w ramach  której  można  rozwiązać  umowę z
jednomiesięcznym wypowiedzeniem, tak jak informował Prezes MTB również. W tym roku
mogą  być  jeszcze  spokojnie,  ponieważ   teraz  będzie  opracowany  projekt,  natomiast  w
następnym to będzie rozebrane, to będzie miejsce wykorzystane pod miejsca parkingowe.

Radna Iwona Markus - Ponieważ zbliża się szybkim krokiem wiosna, ulica Kościuszki jest,
można powiedzieć porównywalna do ulicy Marszałkowskiej w Warszawie, jeśli chodzi o jej
głośność  -  mieszkańcy  również  pytają,  czy  są  jakieś  postępowania,  jeśli  chodzi  może
o wyciszenie tej ulicy, czy da radę coś z tym zrobić? 

Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska   -  Tutaj  najczęściej  swoje
umiejętności  pokazują  motocykliści  na  tej  drodze.  W  ubiegłym  roku  tutaj  z  Panem
Przewodniczącym podejmowaliśmy naprawdę bardzo dużo rozmów ze Starostą i z Policją,
wnioskowaliśmy                              o montaż radaru, niestety, nie ma możliwości, bo to droga
lokalna  różne uwarunkowania,  które te  nasze pomysły w którymś tam momencie,  że tak
powiem kolokwialnie gasiły różne instytucje natomiast wypracowaliśmy takie stanowisko i
takie działanie, że na ulicy Kościuszki zamontujemy tak zwaną poduszkę berlińską. Projekt
został  opracowany,  projekt  finalny  organizacji  ruchu  został  opracowany,  zdaje  się  w
październiku ubiegłego roku. Ta poduszka na wysokości mniej więcej K2 pizzerii zostanie
zamontowana na całej szerokości drogi po to żeby Ci, którzy tam pędzą od ronda od netto
zwolnili  przynajmniej  na tej  wysokości  w rynek wjeżdżali  z  mniejszą  prędkością.  Mamy
plany również, bo też to było dyskutowane                                           z Panem
Przewodniczącym,  specjalistą  w  zakresie  ruchu  drogowego,  również  z  naszymi
pracownikami i  ze Starostą również rozmawialiśmy na temat  tego, co możemy zrobić po
zakończonej   inwestycji,  czyli  po zakończeniu  budowy rond,  ponieważ ta  inwestycja  też
jakby tutaj ograniczy zakładam takie szybkie poruszanie się po tych naszych drogach, bo w
którymś  momencie  po  prostu  kierowcy  muszą  powiedzieć  stop,  poza  tym  jest  już  też
przygotowany projekt zmiany organizacji ruchu i w stronę Płocka nie będzie wyjazdu, więc



to poruszanie się na odcinku Netto do Jana Pawła na pewno spowolni się przynajmniej w tym
okresie.  Natomiast  jak już zakończona zostanie  inwestycja  budowy rond,  to  my tutaj  też
pracujemy  nad  tym,  żeby  wyprowadzić  ruch  ciężki  i  ewentualnie  już  zamontować  takie
poważne  urządzenia,  które  nie  zostaną  zniszczone  wtedy  przez  ten  ruch  ciężki,  które
doprowadzą do tego, że kierowcy będą musieli zdecydowanie zwolnić na tym odcinku. Poza
tym  jeszcze  dodam  niedługo  zaczną  się  też  pierwsze  spotkania  w  sprawie  prac  nad
rewitalizacją parku tutaj naszego, więc zakładam, że to też będziemy pracować nad tym, żeby
tutaj znaleźć jakieś konkretne rozwiązania właśnie też w tej sprawie.

Radna Iwona Markus - A czy ta poduszka byłaby w stanie w tym roku już się pojawić?

Burmistrz  Miasta  Agnieszka  Korajczyk  -  Szyperska   -  Musimy  ją  zrobić,  ponieważ
projekt organizacji ruchu jest ważny do 30 czerwca, więc pracownik już sprawdza jaki będzie
zakres celowy tego zadania. Mamy zarezerwowane 5 tysięcy na ten moment, ale pewnie to
będą za małe środki, więc będziemy musieli zrobić zmiany, do 30 czerwca na pewno będzie,
a mam nadzieję, że szybciej. 

Radny Łukasz Flejszer - Pani Burmistrz kiedy rozpocznie się budowa rond?

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska  - Z tego co ja wiem, to zakończyły
się prace nad zmianą organizacji,  zmianą projektu organizacji  ruchu, tam  jakieś spore są
wątpliwości chyba były  ze strony Starostwa i to tak gdzieś w którymś momencie stanęło.
Natomiast  z  tego  co  wiem,  to  jest  kwestia,  wiem,  że  pod  koniec  lutego  tutaj  wszyscy
zaangażowani w tą budowę mają spotkanie robocze, znaczy Naradę Roboczą taką budowlaną
i w ciągu myślę najbliższych kilku tygodni to się rozpocznie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Konrad Krysiak -  Temat dla mnie bardzo ważny,
teren po Przedszkolu nr 5 i Przedszkole nr 5. Czy coś w tym temacie się dzieje? 

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska  - Pan Radny pisał interpelację w tym
temacie,  otrzymał  odpowiedź.  Myśmy były  tam z  Panią  Burmistrz,  oglądałyśmy  jeszcze
i  budynek  i  ten  plac  i  tutaj  z  Pana  inicjatywy  również  postanowiłyśmy,  że  spróbujemy
zorganizować  w  tamtym  miejscu  plac  zabaw,  znaczy  oddzielimy  plac  zabaw  od  tego
budynku,  który  może  być  wykorzystany  potem  do  różnych  celów,  to  tutaj  się  jeszcze
zastanowimy,  ponieważ  z  doświadczenia  MCK  wiemy,  że  modernizacja  czy  remont
budynków, które były używane, to chyba lepiej zburzyć i postawić coś nowego, więc tutaj
będziemy  się  zastanawiać  jeszcze  co  zrobić  z  tym budynkiem,  natomiast  teren  po  placu
zabaw,  teren,  na  którym zlokalizowane  są  urządzenia,  przygotujemy,  już  teraz  nawet  są
podjęte działania w sprawie budowy, organizacji placu zabaw na tym osiedlu, który będzie
dostępny  dla  wszystkich  mieszkańców -  wymienimy urządzenia,  wycinka  drzew,  robimy
porządek na tym terenie,  odgrodzimy budynek od tego placu i myślę, że tutaj  najbardziej
skorzystają mieszkańcy właśnie Osiedla 18 stycznia i tych ulic przy Prusa i sąsiadujących i to
będzie plac zabaw                              z którego będą mogli korzystać i mieszkańcy całego
miasta, a w szczególności tych ulic.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Konrad  Krysiak  -  Jakaś  koncepcja  na  ten  plac
zabaw powstanie?



Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska  - Tak, bo musimy, okazuje się, że do
tej  pory  tam  nie  było  żadnych  papierów  na  ten  plac  zabaw,  funkcjonowało  to  jak
funkcjonowało i my musimy to doprowadzić do takiego stanu, żeby to spełniało wszystkie
wymogi,  formalności  i  miało  ręce  i  nogi,  tak  mówiąc  kolokwialnie,  w  związku  z  tym
pracownicy opracowują już projekt pod ten plac zabaw.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Artur  Szulwach  -  Ja  mam  pytanie  do  Radnego
Szulczewskiego,  bo słyszymy od kilku tygodni  o problemach Klubu Mazur -  Gostynin -
dziwią mnie takie stwierdzenia, bo jestem kilka razy w tygodniu na obiektach przy Sportowej
i  widzę trenującą młodzież w różnych rocznikach, nie widzę natomiast  drużyny seniorów
trenującej, więc moje pytanie, czy są problemy, że tak powiem z drużyną seniorów?, czy
zarząd podjął decyzję o starciu drużyny w V Lidze. Drugie pytanie, jeżeli są takie problemy,
to co jest powodem tych problemów? 

Radny Arkadiusz Szulczewski - Tak, grupy młodzieżowe 4 trenują, seniorzy też pojawiali
się na treningach, natomiast jest pewien, myślę, że obiektywny problem. Czy wystartujemy
w rozgrywkach, decyzja zapadnie jutro, są  dwie koncepcje,  bo jeszcze grupa, która nam
została seniorów próbuje walczyć,  ale  zobaczymy po rozmowach z zawodnikami,  którzy
nam zostali jutro.  Natomiast no jest to sytuacja złożona, ja absolutnie nie chciałbym tutaj
nikogo obwiniać, ale no tutaj wiele rzeczy się złożyło na tym, że mamy problem personalny,
żeby było to jasne, tak? to nie jest problem organizacyjny, to nie jest problem finansowy,
tylko jest  to problem personalny. W sierpniu ubiegłego roku rozwiązano grupę juniorów,
która powinna być taką najważniejszą tkanką w klubie, Ci młodzi chłopcy po prostu rozeszli
się do trzech klubów                       z najbliższego otoczenia. Poprzedni zespół, który
występował w rundzie jesiennej był oparty też na 10 zawodnikach z zewnątrz, na naszych
najlepszych  wychowankach,  było  dwóch  bardzo  dobrych trenerów,  niestety  te  rozgrywki
naprawdę są wymagające i tutaj ten wynik nie był najlepszy i Ci zawodnicy, którzy byli tutaj
z zewnątrz po prostu wybrali swoją jakby nową drogę, nie wiem, czy Państwo wiecie, myślę,
że Pan Radny Szulwach wie o tym, ale okres zimowy to jest taki okres, gdzie klub jak się
uprze to może wszystkich zatrzymać, tak? Ale my jako nowy zarząd podjęliśmy taką decyzję,
żeby po prostu nie blokować tym młodym ludziom swojej dalszej przygody ze sportem i z tej
grupy z zewnątrz Ci zawodnicy po prostu poprosili nas o to, czy mogą kontynuować swoją
przygodę z piłką nożną w innych klubach. Trzech dostało  taką zgodę, już jest w innych
klubach  w  okręgu  ciechanowskim.  Dwóch  naszych  wychowanków,  bardzo  zdolnych  też
postanowiło spróbować wyższych i absolutnie nie chcieliśmy im blokować tych zamierzeń,
ambicji,  możliwości  i  również  przeszli  za  zgodą  zarządu  do  klubów IV ligi  kujawsko -
pomorskiej.  Jesteśmy  teraz  w  trudnej  sytuacji,  tak  jak  mówię  ona   jest  złożona  i  bym
powiedział obiektywna i nie chciałbym tutaj, że, bo zawodnicy nie chcą, każdy ma prawo, że
tak powiem do swojej drogi. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Artur  Szulwach -  Rozumiem,  że  będziecie  się
zastanawiać, czy reanimacja coś da, czy po prostu budowanie czegoś trwałego od nowa? 

Radny Arkadiusz Szulczewski - Tak, są takie dwa plany, plan A i B. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Konrad Krysiak - Ilu zawodników obecnie posiada
zespół seniorów? 

Radny  Arkadiusz  Szulczewski  -  Jest  to  sześciu  zawodników.  Dwóch  zawodników  ma
bardzo ciężkie kontuzje, czyli to jest tak melodia  przyszłości,  jeżeli by wywrócili to pewnie



dopiero za rok i jeden zawodnik, który jest po bardzo ciężkiej kontuzji,  być może powoli
będzie  się  wdrażał  do  treningu.  Jeżeli  dojdzie  do  takiej  decyzji,  że  po  prostu  będziemy
musieli się wycofać z rozgrywek V ligi, to jest tylko na pół roku, to już rozmawialiśmy z
klubami o tym, że tych, których mamy chcielibyśmy wypożyczyć, żeby nie przestawali grać
w piłkę, nie przestawali robić to co kochają, tylko byli dalej zawodnikami, żebyśmy mieli
jakąś podstawę od przyszłej rundy, ale tak jak mówię, ta decyzja zapadnie jutro, jeżeli będzie,
to  będzie  trudna,  ale  to  nie  jest  taka  decyzja,  że  nagle  Mazur przestanie  istnieć,  tak,  bo
pewnie  Ci,  którzy  się  troszkę  interesują,  takich  tutaj  problemów wokół  mieliśmy bardzo
wiele,  bo  takie  kluby  jak  Baruchowo,    Staroźreby,  Stoczniowiec  Płock,  one  też  się
wycofywały w ostatnich kilku latach.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -   Panie  Radny  ja  pozwolę  sobie
dopytać, bo jest mi sport młodzieżowy bliski, od wielu lat sport młodzieżowy wspieram i czy
ja dobrze zrozumiałem, że grupa, nazwijmy sobie ją roboczo, być może  teraz nazywa się
inaczej Junior Start została rozwiązana?

Radny Arkadiusz Szulczewski -  Tak, została rozwiązana w sierpniu 2024 roku.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  - Ale  to  z  uwagi  na  brak
zainteresowania czy, bo ja rozumiem, że jest to decyzja zarządu poprzedniego?

Radny Arkadiusz Szulczewski -  Tak, ale ja bym nie chciał wchodzić. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Znaczy  nie,  oczywiście  jak
najbardziej.

Radny Arkadiusz Szulczewski - Patrzmy do przodu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna - Tak, ale, czy kwestia wynikała z braku
zainteresowania wśród młodzieży, bo to są, rozumiem, nastolatkowie  17 -18 lat, tak możemy
przyjąć, czy to wynikało z jakiś innych przyczyn?

Radny Arkadiusz Szulczewski - Nie chciałbym mówić. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Klejna - Dobrze, w takim razie idąc do przodu,
bo wiadomo, że w pewnym stopniu możemy przyjąć, że ewentualnych seniorów klub sobie
jest w stanie sam wychowywać pracując z grupami młodzieżowymi, tak? I jakie tutaj zostały
podjęte  działania  przez  nowy  zarząd  właśnie  w  kwestii  szkolenia  i  działań  w  klubach
młodzieżowych?

Radny Arkadiusz Szulczewski  - Chcę zaznaczyć, że nowy zarząd działa, funkcjonuje od 15
stycznia,  więc  ten  okres  nie  jest  zbyt  długi,  natomiast  na  tą  chwilę  trenują  4  grupy
młodzieżowe. Najstarszą grupą jest rocznik 2009, najmłodszą od 2015 i młodszy. Pracujemy
nad  tym,  żeby  stworzyć  dwie  kolejne  grupy  2017  i  2019  rocznik.  Zapewniliśmy  kadrę
trenerską,  też taka fajna informacja,  że właśnie dzisiaj  dwóch byłych zawodników, jeden
rodzic rozpoczynają kurs trenerski  UEFA C, bo po prostu chcemy, żeby ta nasza kadra też
się rozwijała i żeby była coraz większa, docelowo, żeby w każdej grupie pracowało dwóch
trenerów, tak jak jest to w innych klubach. Jak pewnie Państwo wiecie, klub współpracuje
z Widzewem Łódź jako klubem partnerstwem, też dzieci były ostatnio na meczu Ekstraklasy,



które  sfinansował  w  pełni  klub,  kolejny  wyjazd  dla  dzieci  już  5  kwietnia  na  mecz
Ekstraklasy. Jesteśmy po bardzo fajnej wizycie dyrektora sportowego Akademii Wisły Płock,
nowego dyrektora pana Mateusza Lewandowskiego, z którym też rozmawialiśmy na temat
współpracy,  przede  wszystkim  współpracy  i  tutaj  też  nie  zamykamy  się  jakby  na  jeden
kierunek, mogę Państwu powiedzieć, że dwóch naszych najlepszych wychowanków będzie
za chwilę zawodnikami, jeden już jest, drugi za chwilę będzie właśnie  Wisły Płock i liczymy
na  to,  że  tutaj  też  rozwiną  swoje  umiejętności,  też  się  nie  zamykamy.  Jesteśmy  też  po
wstępnych rozmowach z Prezesem Football Akademii w Gostyninie o współpracy też i to są
bardzo,  bardzo  fajne  rozmowy.  Planujemy  też  kilka  turniejów,  nie  było  takich  rzeczy,
planujemy duży turniej na 21 czerwca po raz pierwszy od 25 lat planujemy obóz sportowy
dla dzieci, będzie prawdopodobnie obóz w Licheniu, tam jest naprawdę niesamowita baza
sportowa, tam przebywają setki klubów corocznie.  Też rozwijamy się pod tym kątem, że
planujemy po raz pierwszy zatrudnić trenera bramkarzy dla młodzieży, bo tego jeszcze nie
było i też, żeby wiązać ten klub z rodzicami, planujemy taką fajną imprezę, wyjazd na kajaki
rodzin plus zawodników  Mazura 28 - 29 czerwca. Więc wydaje mi się, że tych działań jak na
takich krótki okresach jest dużo, natomiast na pewno będzie przykro, mam wszystkim, że
taka jest sytuacja, ale tak jak mówię, ja bym zakładał, że jest to taka obiektywna sytuacja.
Natomiast też miałbym taką ogromną prośbę, żeby dać szansę tym ludziom, którzy weszli do
zarządu. Uważam, że to są bardzo ambitni, kompetentni ludzie i myślę, że te pół roku pokaże
i wtedy prosiłbym o taką obiektywną ocenę, natomiast decyzja tak jak powiedziałem jutro.

Burmistrz Miasta Agnieszka Korajczyk - Szyperska - Ja też bym chciała, żeby tutaj Pan
Radny  jako  przedstawiciel  klubu  powiedział  publicznie,  że  miasto  jakby  nie  ma  nic
wspólnego z klubem, oprócz tego, że gdzieś współpracujemy i są dofinansowania, bo to jest
oddzielna jednostka, oddzielny klub, stowarzyszenie, jak to funkcjonuje, bo skoro tutaj mamy
media, to może warto, żeby też mieszkańcy Gostynina wiedzieli, że to jest klub sportowy,
stowarzyszenie, które działa samodzielnie, które za rok będzie miało swoje obchody stulecia
i tak dalej. 

Radny Arkadiusz Szulczewski  -  Ja mogę powiedzieć, że też jednym z sukcesów nowego
zarządu  jest  to,  że  udało  nam się  poprawnie  napisać  wniosek,  on  został  przyjęty  przez
komisję i otrzymamy za chwilę dotację. Oczywiście ona pewnie mogłaby być wyższa, ale
będziemy wszystko robili jako zarząd, żeby tutaj udowodnić państwu radnym, żeby trochę
w przyszłym roku ona była  wyższa,   natomiast  oczywiście  po to  jest  nowy zarząd żeby
działał  dynamicznie  i  też  pozyskiwał  środki  z  innych  miejsc.  Tak  jak  Pani  Burmistrz
powiedziała,  tak to nie jest  własność miasta,  my jesteśmy stowarzyszeniem oczywiście w
nazwie MKS, miasto tak naprawdę najbardziej nam pomaga jeśli chodzi o  finanse, ale są
inne też źródła pozyskiwania i o takie się też staramy. Tak jak mówię, żeby to jasno też
wybrzmiało, to nie jest żaden powód finansowy, jeżeli dojdzie do wycofania zespołu z V
Ligi. 

Wiceburmistrz Miasta Anna Wilińska -  Chciałam ustosunkować się do pytań Państwa
Radnych,  do  sprawozdania  międzysesyjnego  Burmistrza.  Jeżeli  chodzi  o  pytanie  Pana
Radnego Wróblewskiego odnośnie działek - więc ze względu na wielkość tych działek są to
działki  narożne,  jedyna  możliwość  sprzedaży  to  jest  sprzedaż  na  rzecz  właściciela
nieruchomości przyległej, czyli na dodzielenie i oczywiście wszystkie te działki mają dostęp
do  drogi  publicznej.  Jeżeli  chodzi  o  pytanie  Pani  Radnej  Urszuli  Pieniążek,  odnośnie
Inspektora  Nadzoru  Inwestycji  Miejskiego  Centrum  Kultury,  Inspektorem  Robót
Budowlanych był  Pan Jacek Toruniewski.  W sprawie  mieszkań  -  aktualnie  jeżeli  chodzi
o mieszkania socjalne do zawarcia umowy najmu na lokal socjalny oczekuje 30 rodzin, 15



rodzin  oczekuje  na  liście  osób  uprawnionych  do  zawarcia  umowy  na  najem  lokalu
mieszkalnego,  10 osób w pełen do zawarcia  umowy na najem lokalnie  mieszkalnego,  13
rodzin oczekuje na lokal socjalny w wyniku orzeczonych wyroków sądowych o eksmisję z
lokalów mieszkalnych, czyli osoby, które mają prawo do lokalu socjalnego, łącznie  jest to 50
rodzin. 9 rodzin oczekuje na liście na zamianę lokalu mieszkalnego i 16 rodzin oczekuje na
zamianę lokalu socjalnego. Jeszcze chciałabym się odnieść tutaj do tej informacji w sprawie
podziału  środków  urzędu  pracy,  więc  one  zostały  podzielone  na  Powiatowej  Radzie
Zatrudnienia i                    w chwili obecnej,  dalej to Starosta decyduje o podziale środków,
tych  przeznaczonych  na  Państwowy  Fundusz  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  i
ostatnia informacja                                      z Powiatowego Urzędu Pracy jest taka, że Starosta
jeszcze na tą chwilę nie podzielił środków, czyli na konkretne cele w ramach Państwowego
Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych,  także  cały  czas  czekamy  tutaj  na
możliwość składania wniosków.

Radny Waldemar Pilichowicz - Szanowni Państwo, ja chciałbym jeszcze wrócić do tematu
Mazura, nie mam żadnych pytań specjalnie, ale chciałem powiedzieć, że piłka nożna, to jest
bardzo delikatna  materia  i  Państwo,  którzy sport  uprawiali,  doskonale  wiedzą  o czym ja
mówię. To nie chodzi tylko o kwestie organizacyjne, to ma wymiar bardzo, bardzo społeczny
i uprawianie sportu, bycie członkiem jakiejś grupy w klubie i tak dalej, ma ogromny wpływ
w ogóle na rozwój człowieka i na jego późniejsze życie, na jego dokonania, na jego pracę, na
jego sukcesy i nie tylko w sporcie, w ogóle ogólnie w życiu. Chciałem powiedzieć, że to, że
mówimy tutaj o sekcji seniorskiej, tak zwanej V Ligi, to może się tutaj wydaje, może nic
takiego  bardzo  istotnego,  ale  Państwo  nie  wiem,  czy  się  orientują,  w  Województwie
Mazowieckim  jest  rozszerzona  liga  o  ligę  dodatkową,  dlaczego  ona  nazwana  jest  V  -
dlaczego o tym mówię, bo tak naprawdę w innych województwach ta liga to jest poziom
czwartoligowy i to wcale nie jest już tak, że tak powiem nisko i że, Ci piłkarze nie są aż tacy
dobrzy. Proszę mi wierzyć, niech mi Państwo wierzą, że na każdym poziomie rozgrywek są
duże ambicje wśród piłkarzy. Ja również grałem w piłkę nożną i każdemu się wydaje, że
może grać dobrze, oczywiście nie porównujmy się do Lewandowskiego, czy do Messiego,
czy do wielu znanych piłkarzy, ale każdy młody chłopak chce grać w piłkę i chce odnosić
sukcesy  i  chce  naprawdę daleko zajść  w tym sporcie,  łącznie  z  zarabianiem ogromnych
pieniędzy, czego wszystkim oczywiście życzę. A wracając tutaj do nas na nasze podwórko,
proszę mi wierzyć, że historia piłki nożnej, ta stuletnia związana ze sportem gostynińskim w
ogóle, przypomina taką sytuację, że piłkarze, którzy już niestety nie są wśród nas obecni, już
nie żyją, wielu takich, w bardzo podeszłym wieku potrafili spotykać się jeszcze na stadionie,
stojąc naprawdę w małym polu karnym, wymieniali między sobą podaniami  piłkę nożną, ale
to nawet już nie chodzi o to, że tą piłkę kopnęli,  przede wszystkim spotykali się, ta więź
społeczna jest  ogromna, powstają  przyjaźnie  naprawdę na wiele,  wiele  lat,  piłkarze to są
ludzie zadziorni, niektórzy mają charakter, nie możemy pozbawiać w ogóle szans młodych
ludzi z Gostynina, którzy chcieliby brać udział w piłce nożnej. To, że została rozwiązana
grupa juniorska, to jest moim zdaniem olbrzymi błąd, kolega nie chciał o tym mówić, ale
uważam, że tą sprawę powinno się  naświetlić  i  zbadać dlaczego tak się  stało.  Ja jeszcze
powiem, skąd też są takie niepowodzenia, które ja obserwuję - przychodzą nowi trenerzy, nie
chcę  oceniać  poprzednich  zarządów,  ale  przychodzą  nowi  trenerzy,  z  różnych  miejsc,  z
Płocka,   nie  wiem skąd,  za  nimi  podążają  piłkarze,  których oni  znają,  tak  zwana  armia
zaciężna.  Może to się wydaje dobre,  że tam pojawi się jakiś piłkarz lepszy, czy bardziej
rozwinięty,  grający  w wyższej  lidze w innych klubach,  ale  proszę mi wierzyć,  że to  ma
negatywny wpływ na tych tutaj lokalsów naszych, którzy chcieliby grać                  w tym
klubie, reprezentować to miasto ze swoimi ambicjami być może aspirującymi do wyższych
lig,  ale  jeżeli  nie  zadbamy o  ten  rynek lokalny i  nie  będziemy promowali  naszych tutaj



kolegów,  to  oni  nie  będą  chcieli  grać  w  piłkę,  będą  grali  w  klubach,  nie  wiem,  będą
wyjeżdżali na mecze, nie będą w ogóle myśleli o tym, żeby  promować gostyniński sport. Ja
wspomnę  tutaj  o  koledze  Arturze  z  którym  znamy  się  całe  życie  i  mnóstwo  wspólnie
przeżyliśmy różnych przygód piłkarskich, proszę mi wierzyć, że nie możemy się opierać na
ludziach z zewnątrz, dlatego, że oni nie będą czuli tego sportu gostynińskiego, nie będą się
angażowali emocjonalnie w rozwój klubu, wejście do wyższej ligi, nie będzie walki o punkty,
nie będzie rozwoju. Stawiajmy na Gostynin, stawiajmy na piłkarzy z Gostynina, stawiajmy
na tych wszystkich młodych, a co do klubu seniorowskiego to po prostu zróbmy wszystko,
żeby  te  rozliczenia  się  rozpoczęły  zgodnie  z  terminami,  bo  niewystartowanie,  kolega
wspomniał, to jest spadek do niższej ligi, zaczynamy wszystko budować od początku, wtedy
ludzie się naprawdę zniechęcają, nie chcą grać przeważnie w niższych ligach, rezygnują albo
przenoszą się do satelitarnych klubów. Trzymam kciuki za Mazur, trzymam kciuki za mojego
serdecznego przyjaciela z boiska i trzymam kciuki za rozwój gostynińskiego sportu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Dziękuję  bardzo,  myślę,  że  my
wszyscy przyłączamy się do wspólnego trzymania tych kciuków. Proszę państwa, czy ktoś
jeszcze ma życzenie zabrać głos w sprawach różnych - nie widzę, nie stwierdzam więc tym
pozytywnym akcentem o trzymaniu  kciuków dziękuję Państwu za uwagę.

Do punktu 13

Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Krzysztof  Klejna  -  Zamykam obrady  XI  sesji   Rady
Miejskiej IX Kadencji, dziękuję wszystkim za przybycie.

     Przewodniczący Rady Miejskiej

                 Krzysztof Adam Klejna
 

 


